
zo 4, verein6ho zasadnutia
konan6ho dfia 30.3.201 5

Ze p is n ic a v

obecn6ho zastupitel'stva obce Spania Dolina,

Pritomni :

Starostka : Martina Wilhelmerov6
Poslanci : Jdn Rlfs, lvan Sedliadik, Milan Viga5,

o 18,d0 hod. pri5li pp. Ladislav Vajcik a Andrej llupt5k

Hostia : podla Prezendnej listinY

Program:

1. Otvorenie
2. Schvdlenie programu, urdenie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice

3. Vol'ba n6vrhovej komisie
4. Vyhl6senie vol'by hlavn6ho..kontrol6ra obce

5. Sthvelenie ro=podtu obce Spania Dolina na roky ZO15 - 2017

6. Schv6lenie spracovania n6vrhu dopravn6ho riesenia v obci

7. R6zne
8. Diskusia
9. N6vrh uznesenia
lO.ZAver

K bodu 1 /:
Starostka otvorila 4. verejn6 zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva, privltala vsetklich

pritomnfch.

K bodu 2/:
Starostka predniesla n5vrh programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva' Navrhla do bodu

r6zne zaradif n6vrh smernice p-re odmefiovanie poslancov a n6vrh cennlka:a pouZitie

,"j.tt , obce ako dodatok e.t ,, t zilsadam hospodSrenia s majetkom obce spania Dolina ,,

Za zaptsovatel'ku urdila Annu Slaukovti, za overovatefov zdpisnice pp' Jdna Rfsa a lvana

Sedlia6ika.
Hlasovanie:
Za'. Un Rfs, lvan Sedliadik, Milan Viga5
Proti : 0 ZdrZal sa: 0

K bodu 3/:
Do newh-o-r,ej komisie starostka navrhla za predsedu p. Milana Viga5a, za dlenov pp' J6na

Riisa a lvana Sedlia6ika.
Hlasovanie:
Za lan R!s, lvan Sedliadik, Milan VigaS

Proti:0 Zdttal sa:0

K bodu 4/:
Vzh'lhdom k tomu, Ze sa na vyhldseni termin vol'by hlavn6ho kontrol6ra nikto neprihl6sil'

nov6 vot'Oy sa uskuto6nia dfra 1 1.ndi2O15.o 17,00 hod. v budove obecn6ho tiradu'

Wnf,i."ni6 volby hlavn6ho kontrol6ri obce Spania Dolina bude vyvesen6 na fradnejtabuli

a na webovej str6nke obce dfia 31.3'2015.
Hlasovanie:
Za'. Jen$s, lvan Sedliadik, Milan VigaS

Proti : 0 ZdrZal sa: 0



K bodu 5:′

Starostka predlottila navrh rOzpOё tu obce Spania iDo‖ na na roky 2015-2017.Navrh bOl

zveranenフ na ttradna tabuli a na webova Stranke Obce.

p.Sedliaё ik mal pttpomienky na porade,v」 ad百I Sa k rOzpoё tu,vidi sa mu ako HZikOVフ , nie

stt rozpoこtovan6 naklady na zavazok vyplyv可 白ci ZO Zmluvy na vydan6 propagaё nё materialy

(PrOpagacia banskei hiSt6r:e v regi6ne).Nezda sa mu spravne,aby pre rozpoё
tOv白

organizaciu sHP bolo rozpoёtovan6 8500,00C.Navrhuie preSunuぜ fin.prostriedky z

transferu pre SHP na opravu miestnych komunikacil。
p.Vigaこ navrhtte rOZpoこ et schva11'a pOtrebnё zmeny tteこ iぜ formou rozpoёtovフch Opatreni.

Presun fin.prostriedkov z SHP utt bolo vysvetlenё na poradeロ

po Rフs― upOZOmil na to,乏 e obecie v rOZpoё tovom proviz6‖ u a potrebtteme mar schvalenフ

rozpoёet pre podanie ttiadosti na vyhlasenё  vフZVy.Navrhovanフ rOZpoё et ie vyrOvnanフ ,

navrhtte ho SChValiぜ avもetky zmeny rieも iぜ priebeЙ ne forlnou rozpoё tovフ ch Opatrenl.

p.(31aukova― nerOzunlie priponlienkarl pe Sedliaё ika,pretotte navrh rOzpoё tu preiednava‖

poslanci na pracovnei pOrade,kde sa o priponlienkach rozpravali a predpokladala,乏 e sa

dohodli na stanovisku.PokiaFide o transfer pre RO,tieto prostttedky boli prlmOm RO a na
konciroka boli preveden6 na白 こet obce,tak ako to uklada zakOn.uvedenё  prostriedky sa

musia previesぜ na vフ davkOVフ 白ёet sHP,pretotte stt to finanё nё prostttedky SHP.O pouttiti

rozhoduie HadkeF SHP,ktorフ nie ie pritOmnフ .

p.Vigaこ ローopatovne doporuё uie navrh rOzpoё tu na roky 2015-2017 schvう lr,tak akO bol

prediottenフ .

Hiasovanie:
Za:Jan Rフ s,ivan sedliaёik,Milan Vigaこ

Proti:O         Zdlttal sa:0

K bodu 6:ノ

Starostka pottiadala po Sedliaё ika,ktory sa t:eЙ  zttёastnil rokovania s ing.BraSenovou

;‰繋
=lF誂

謂乳鰤に,瑠冨1群:認臨翼 1せ思寓器:」需鶴sa

prediも lo prob16mom pri stavebnフ ch kOnaniach.Predpokladanフ  naklad na spracovanie

navrhu dOpravn6ho rieも enaie CCa 1200,00 Ce

Hlasovanie :

Za: J6n Rys,
Proti : 0

K h,qd}l,Ii/

!van Sedliaёik,Milan Vigaこ

Zdttal sa:0

Starostka obozn6mila Prftomnfch
KedZe neboli 1iadne PripomienkY
Hlasovanie :

Za: JAn Rfs, lvan Sedlia6ik, Milan Viga5
Proti :0 ZdrZal sa:O

Starostka predloZila ndvrh na cennlk za poZitiavanie majetku obce. Cennlk bude tvorit

dodatok 6. 1 k " Zasaddm o hospoddrenl s majetkom obce Spania Dolina " zo df,a

29.1.2007. K cennlku neboli vznesen6 2iadne piipomienky a preto dala o nSvrhu hlasovat'

Hlasovanie:
Za: JAn Ris, lvan Sedliadik, Milan Viga5
Proti :0 Zdri:al sa:0

K bodu 8:/
E#ia='pftat sa na dopravn6 rie5enie, ktor6 sa ho tieZ tfka. Ak by to malo- padn0t'na

nedostatku finan6nfch prostriedkov je ochotnf prispief. Navrhuje, aby kaZdy. koho sa tento

probl6m tfka prispei financnou diast(ou. Je treba, aby sa kaldy dostal k svojej nehnutel'nosti

a preto je'u2naozajtreba rieiit cesty. Treba zahrn0t rie5enie celej dopravy v obci.

S navrhovanou Smernicou o odmefiovani poslancov.

dala o n6vrhu smernice hlasovat'.



p.Rfs - pristupov6 cesty urdite treba rieSif, rie5it to plo5ne, ak cesta nie je v majetku obce
'OuOL potiebn6'rokovat's majitefmi. Aby bolo spokojnfch 6o najviac vlastnikov nehnutel'nosti.

p.Vigas - celf dopravnf generelje na to, aby sa vyriesili pristupov6 cesty

p.Bez6k - ked bude dopravnf generel schv6lenf, nech sa schv6li dodatok k 0zemn6mu

fl6nr, ale bude potrebn6 premylliet'ako uviest v stavebnfch povoleniach podmienku,

l" fOi nie je pristupov6 cLsta vybudovanS, mus[ siju dat'vybudovat stavebn[k na vlastn6

ndklady. CiOdc ur6ite nebude mat na to finan6n6 prostriedky .

p.Slobodnik - doporuduje pouZif podklady, ktor6 sU u2 spracovan6, ktor6 boli uroben6 uZ pri

predo5lom pokuse o ryirrboranie nov6ho rizemn6ho pl6nu , navrhuje rie5it okrem ciest aj

vodu a kanaliz6ciu.

p.sedlia6ik - dopravn6 rie$enie by malo byf ako nadstavba platn6ho 0zemn6ho pl6nu obce

formou dodatku 6. 7.

p.Rys - md byt vyhl6senS novlvyzvav aprili na modernizAciu verejn6ho osvetlenia s

moinostou ziskania dot6cie aZ d'o vfsky 200 o0o €. Obec sa bude uchSdzaf o zlskanie

finan6nfch prostriedkov balej informoval o plSne kultrirnych poduiati, pozvalv5etkfch na

kladenie vencov dha 1 .4.2015 o 15.00 hod. z prileZitostiT0. vfrodia oslobodenia obce

p.Slobodnik - informoval,2e ostal asfalt a bolo by vhodn6, aby sa zaplAtali diery uZteraz

a nie a2 na jesefr.

Starostka -- informov ala,2e bude brig6 da 11.4.2015, aby sa vydistilo n6mestie a 18-4'2015

bude dalsia brig6da, ttoiU orgrnizuje-banicke bratstvo Herrengrund. PoZiadala pritomnfch,

ak treba okrem toho nie6o su-rne vy-eistit alebo uprataf, opravif po zime, aby toto nahl6sili'

p. Rys - hlavne sa bude riesit smetnf dvor, musi sa vy6istif priestor okolo kontajnerov, mali

by sa presuntif kontajnery na opadn0 stranu t.j. k m0ru.

p. Viga5 - k smetn6mu dvoru doplnil, 2eby sa mali prenajaf uzavret6 kontajnery do doby,

kfm ia vyrie5i smetnf dvor do dlhodobej5ej podoby.

p.Rys - treba urobit'rozbor vody, pom62e prt zabezpedeni'

Starostka -upozornila, Ze Rudn6 bane bud0 pokradovaf v likvid5cii a preto kto md este

nie6o uskladnen6 v garAZach musi toto vyprataf'

p.Tomala - pred 4 rokmi opravil z6bradlie, ale ho bude potrebn6 natrief. Chcelvedief, pre6o

sa neodprat6va sneh a neposypSva sa cesta na Duchovn0 ulicu .

p.Rys - pravda je tak5, 2e sa priebeZne posyp6va a2 po Dr. Sit6ra, odtial' si uZ vlastnlci

nehnutel'nosti musia cestu udrZiavat sami.

p. Tomala - upozornil na probl6m vytekania spla5kov z nehnutelnosti p' Kraj6a. Je to

bif,oOoO.lSia zdleZitosf, a preto sa spytuje, 6o robistavebn6 komisia, pre6o to nikto neriesi'

Na Kr5snej Hore je pooouny probl6m, pretoZe z hor6rne k bytovke vytek6 odpad

zo Zumpy,'zem je rofra, v tbt'e tam m62e byt vel'a komSrov. Zvela domov s0 odkvapov6

r6ry do'cesty, 6o robi stavebn6 komisia, treba aby rie5ili probl6m, aby sa stavebn6

t<omisia so starostkou presli po dedine a videli vsetky nedostatky.

p.sedlia6ik - mest6 a obce maj0 pl6n zimnej fdrZby a toto v obci chliba. Bude potrebn6 sa

s tfmto zaoberaf.



p.Rys- ned6 sa, aby dvaja pracovnici k riplnej spokojnosti v5etko robili, treba aby sa aj

obdania podiel'ali na 0drZbe obce.

Starostka - budeme robif, 6o sa d6 a 6o bude v na5ich sil6ch'

K bodu 9:/
predseda ndvrhovej komisie p. Viga5 predital ndvrh na uznesenie zo 4.verejn6ho

zasadnutia obecn6ho zastupitelstia. rilasovanie bolo vykonan6 po prerokovani jednotlivfch

bodov.

K b,o,-dq",J0:/
Starostka po vyderpaniv5etkfch bodovprogramu 4. verejn6 zastupitelstvo ukondila'

zapisala: Anna Slaukov5 ................. j{.ir.:........". -,1..-....'....

lvan Sedliaё ik:

1 ,t/.n 
. X 'f1*.1r| ,_ ,,:-:-'

Martina Wilhelmerove

starostka

V Spana Doline,30。 3.2015

Vyvesen6 . //ル /―/り :ダ //6

Zvesen6 : . .. .. .. . r . . r. .. ... .. .. .. .. r . .. . . .. r . .. ... .. .. ..


